
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 4 / 2025 07. 04. 2025 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Černohouz Luboš, Kikal Jan, Obšilová Věra, Bulvová Eva, Živná
(Fišerová) Ivana, Ovečková Alena, Voráč Jan

Omluveni: Baláš Josef, Blaha Jan

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program přijat

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Zhodnocení akcí v březnu

1.2 Příprava akcí v dubnu a jejich zajištění

1.3 Objednávky Estetizace

1.4 Informace o čerpání rozpočtu

1.5 Různé
Přemístění kontejnerů, informace o umístění sběrných košů na psí exkrementy, info o kapličce, jahodárna

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p, Dostála
Pan Dostál upozornil na správný postup při nálezu injekční stříkačky - je potřeba volat linku 156 a žádat o její
odstranění. Snížíme možnost šíření infekčních onemocnění. 
S ohledem na dotaz občana Nedvězí k nepořádku na soukromých pozemcích v ulici Rybniční vyzval zástupce
MPO o snahu na řešení formou sousedské dohody. Pokud nepovede k výsledku, je nezbytné vyvolat řešení
poškozenou stranou v rámci Občanskoprávního sporu. Není v kompetenci MPO řešit tuto otázku.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Žádost o vynětí pozemků z pachtu - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 11/2024 ze dne 04. 11. 2024: Přemístění kontejnerů od Jednoty v Nedvězí - V realizaci



Zápis č. 1/2025 ze dne 06. 01. 2025: zpracování studie osázení pozemku 367/9 v kú Nedvězí u Olomouce -
Předáno k doplnění 
Zápis č. 1/2025 ze dne 06. 01. 2025: Zpracování studie chodníku na hřbitov - Předáno
Zápis č. 2/2025 ze dne 03. 02. 2025: Ořez stromů - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Hodnocení akcí v březnu
V sobotu 5.dubna se uskutečnila další akce Ukliďme Nedvězí. Do akce se aktivně zapojilo 15 seniorů z místního
Klubu seniorů, 19 TURů z  Nedvězského oddílu a také 18 občanů Nedvězí. Akce s takovýmto zastoupení měla i
velký výsledek, před domem organizátorů - manželů Voráčových - jsme nashromáždili valník pytlů s odpadky.
KMČ děkuje všem účastníkům akce a speciálně manželům Voráčovým za tuto velmi potřebnou a užitečnou
aktivitu.
V sobotu 5. dubna odpoledne dobrovolníci vysadili další várku aronií podél cyklostezky.  Za pomoc s dodáním
materiálu děkujeme Janu Kikalovi a za pomoc s výsadbou pak rodině Balážově a panu Zdenkovi Souškovi.

5.2 Příprava akcí v dubnu a jejich zajištění
V sobotu 12. dubna se od 14:00 hodin v restauraci Na hřišti uskuteční další ročník Velikonočních dílniček, TOM
TUŘI , paní Suchomelová a paní Voráčová ukážou zdobení vajíček, pan Voráč s panem Souškem zase naučí
plést pomlázky. Těšíme se na Vaši účast.
Ve středu 30.dubna (před státním svátkem) se uskuteční každoroční pálení čarodějnic. Akce proběhne v areálu
fotbalového hřiště, k opečení budou špekáčky a k poslechu zahraje country skupina. Těšíme se na Vaši účast.

5.3 Objednávky Estetizace
V návaznosti na usnesení komise 0325 byly objednány jednotlivé projektové dokumentace k připravovaným
investičním akcím. Jde zejména o projekt chodníku na hřbitov, dokončení spojovací uličky Jilemnického/Prašná,
parkovací stání před budovou školky, projekt sadu. Zbytek prostředků Estetizace bude využit na ozelenění
Nedvězí, včetně výsadby 2 nových stromů u Boží muky.

5.4 Informace o čerpání rozpočtu
V březnu byly vystaveny objednávky na zajištění kulturních akcí v roce 2025 - zejména Nedvězské slavnosti -
ELAN REVIVAL - DJ MÍŠA, dále celoroční spolupráce s SFK Nedvězí a také s Restaurací na Hřišti.

5.5 Různé
Předseda komise informoval o jednání ve věci přemístění kontejnerů s odpadem u Jednoty. Komise žádá o
rozdělení kontejnerů na ostatní místa v Nedvězí. Z delšího hlediska uvažuje KMČ o zřízení nového místa pro
kontejnery tak, aby bylo v místní části, kde nebude obtěžovat. 
Předseda KMČ informoval o dohodě o rozmístění kontejnetrů na psí exkrementy popřípadě doplnění kontejnerů
o zařízení s navinutými sáčky pro tento účel. Místa  budou v ulicích Václava Buriana, Neklanova, Rybniční,
Jilemnického na trojkřižovatce, u fotbalového hřiště v ulici U Romzy a také v ulici Kubisova.
pan Černohouz informoval o svém jednání s majitelem Jahodárny, KMČ řeší omezení průjezdu uživatelů
Jahodárny ulicí Peckova.
Pan Černohouz podal také informaci o opravě kapličky v tomto roce.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOl/056404/2025/OMAJ/Peň
Prodej pozemku parc. č. 367/9 orná půda o výměře 20659 m2 v k. ú. Nedvězí u Olomouce, obec Olomouc.

Usnesení:
KMČ se na svém mimořádném jednání v této věci dne 11.4.2025 usnesla na odmítnutí prodeje pozemku
soukromé osobě. Na pozemku se připravuje výsadba sadu, vzniká spolek, který výsadbu i péči  zajistí. Aktuálně
probíhá jednání se zástupci MMO o přípravě smlouvy o výpůjčce předmětného pozemku a je již objednána
studie výsadby sadu.

Komise souhlasí
Pro: 0 Proti: 8 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Dopravní značení v ulici Peckova

KMČ žádá o instalaci dopravního značení v ulici Peckova, které bude eliminovat omezení občanů Nedvězí
uživateli samosběru jahod v místní jahodárně. Žádáme o návrh odpovídající dopravní značky, která omezí
průjezd těžké techniky a zamezí parkování v ulici Peckova zákazníky samosběru. Navrhujeme např. zákaz
zastavení s doplňkovou tabulkou "Mimo obyvatele Nedvězí" kombinovanou omezující značkou zákaz vjezdu



vozidel na 3,5t. opět se značkou mimo obyvatel Nedvězí. Také se může jednat o značku: B12 s vyznačením
značek B6 a B4, nebo značky B13 - 3,5 t s dodatkovou tabulkou E13 - Mimo dopravní obsluhu.  Zároveň
žádáme nasměrování k vjezdu k jahodárně přímo ze silnice od Hněvotína - za dálničním mostem,

2 Ořez větví lípy u kaple v Nedvězí

Pokud je to z hlediska vegetačního klidu možné, žádáme o ořez nových větví u lípy u kapličky v Nedvězí.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2025

Datum schválení zápisu: 11. 04. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


